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KANDIDÁT/KA DO OV STRAŠÍN 2022 - 2026 

 
Jméno, Příjmení, věk, vzdělání: 

Eva Formánková, 54 let, Mgr., obor andragogika (personalistika a vzdělávání dospělých) 
 

Jakou práci vykonáváte: 

Pracuji ve státní správě, aktuálně jako vedoucí oddělení správy majetku  
Jsem odborně způsobilá osoba v bezpečnosti a ochraně zdraví při práci 
Jsem odborně způsobilá osoba v požární ochraně  

 

Zkušenosti ve veřejné správě, vaše aktivity v obci: 

 Do r. 1993 - Pocházím se Severomoravského města Krnov, kde jsem se podílela na 
organizaci kulturních hudebních akcí pro veřejnost do r. 1993 (převážně s dechovou 
hudbou, mažoretkami),  

 1996–2010 jsem působila v představenstvu bytového družstva na Praze 11 – Chodově, 
v kontrolní komisi 

 2018-2022 jsem členkou osadního výboru ve Strašíně 
 

Proč se hlásíte do OV, v jaké oblasti byste chtěli pro obec pracovat, co konkrétně 
byste chtěli udělat/změnit: 

Žiji ve Strašíně v ulici Dlouhá se svou rodinou (manželem a 24letou dcerou) 10 let.  
Zajímá mne především veřejný prostor:  

o proto bych se ráda věnovala realizaci a dokončení rozpracovaných investičních 
projektů obce (chodník Vojkovská, multifunkční dětské hřiště)  

o ráda bych prosadila úpravu návsi na funkční prostor i zkrášlení této části Strašína 
o práce v OV vyžaduje mnoho drobné, mnohdy neviditelné práce, která ale přináší 

lepší život a radost konkrétním lidem ve Strašíně a to důvod, proč bych ráda 
pokračovala v práci v OV.  

Protože mám zkušenosti s čerpáním finančních prostředků v rámci státu i veřejné správy, 
ráda bych se ujala po paní Ivaně Světlíkové práce pokladníka a správce čerpání finančních 
prostředků jak pro běžný provoz Strašína, tak investičních projektů.  
 
Ráda bych se v rámci práce v OV angažovala za zviditelnění Strašína. Chtěla bych úpravou 
Směrnice pro činnost osadních výborů, vydané v r. 2019 zastupitelstvem m. Říčany 
dosáhnout toho, aby zastupitelstvo Říčan skutečně vnímalo důležitost našich Strašínských 
problémů stejně, jako problémy Říčanských občanů. Abychom nemuseli připomínat, že jsme 
rovnocennou součástí obcí spadajících do katastrálního území Říčany a rádi bychom žili stejný 
kvalitní život, jako občané žijící na území Říčan.  Je to dlouhá cesta ͔͖͕, ale řešitelná.  

Máte nějaké další sdělení pro voliče: 

Členství a práce v osadním výboru je vykonávána ve volném čase, vážím si každého, kdo 
chce přiložit ruku k dílu. Když bude jeden člen vyřazen z práce v OV kvůli nemoci, nebo jiným 
překážkám, ráda převezmu „štafetový kolík“ tak, abychom věc dokončili pro obec. A naopak 
budu i já ráda, když jiný člen převezme na chvíli „štafetu“ za mne. Takto si představuji a 
těším se na vzájemnou spolupráci v týmu osadního výboru.  
Byla bych hrdá na to, že mohu přispět ke krásnějšímu Strašínu a lepšímu životu zde.  

 


